
 

Mediebevakning 12 november – 2 december 2024 

 

I mitten av november skrev branschtidningen Cirkulation ett långt reportage om 
utmaningarna inom projektet tekniskt vatten. En vecka senare skrev Dagens 
samhälle om att Anna Lanne fått jobbet som direktör på Gryaab. 

P4 Göteborg intervjuade Brännöbor angående att alla grovavfallscontainrar på 
Brännö kommer att försvinna. De hade inget bygglov och när Kretslopp och vatten 
ansökte om detta blev detta avslag hos Länsstyrelsen. De närmaste grannarna på ön 
klagade på störningar från avfallskärlen. Nu har förvaltningen överklagat 
Länsstyrelsens beslut men fram till dess att det blir avgjort är Brännöborna hänvisade 
till återvinningscentraler i stan eller på andra öar. Eller att skänka till återbruk av 
andra Brännöbor. 

Efter kommunfullmäktiges beslut om nästa års taxor skickade Kretslopp och vatten ut 
ett pressmeddelande om höjningarna och dess orsaker och konsekvenser. Det blev 
en lång artikel i Göteborgs-Posten där Emma Hansryd citerades. Det blev också en 
intervju i P4 Göteborg med fokus på hemsortering. Detta då de nya kärlen är en 
bidragande faktor till att avfallstaxan höjs rejält nästa år. 

 

Övriga artiklar av intresse: 

1 december hade Dagens Nyheter ett långt reportage om de ökande hoten mot 
dricksvattenanläggningar, såsom inbrott och åverkan på olika anläggningar. Polisen i 
region Väst, där en femtedel av landets befolkning bor, säger att de preliminärt 
registrerat omkring 40 brottsanmälningar från maj till mitten av november i år mot 
dricksvattenförsörjningen. Det är brott som sällan klaras upp då man inte får tag i 
någon misstänkt gärningsman. 

 

/Ulrika Naezer, pressansvarig kommunikatör  

 

Datum Media 

 

Rubrik Innehåll 

2024-11-13 Cirkulation Utmaningar när avlopp blir 
kylvatten 

Om projektet tekniskt 
vatten. Intervju med Marie-
Christine Karlsson, en av 
tre projektledare från 
Kretslopp och vatten. 

2024-11-21 Dagens 
samhälle 

4 på nytt jobb Om att Anna Lanne fått 
jobb som direktör på 
Gryaab. 

2024-11-26 P4 Göteborg Sopkärlen hotade – kan 
försvinna från ön 

Om att grovavfalls-
containrarna på Brännö 

Kretslopp och vatten 

 
  



Datum Media 

 

Rubrik Innehåll 

 inte haft bygglov och att 
ansökan om detta nu fått 
avslag. Intervju med Emma 
Hilmersson. 

2024-11-28 Göteborgs-
Posten 

Beslutet: Nu chockhöjs 
avgiften för sopor, vatten 
och avlopp 

Efter KoVs 
pressmeddelande om KF:s 
beslut om taxehöjningarna 
2025.   

2024-12-02 P4 Göteborg Snart kommer nya 
sopkärlen – då blir taxan 
dyrare  

Efter KoVs 
pressmeddelande om KF:s 
beslut om taxehöjningarna 
2025. Intervju med Emma 
Hansryd med fokus på 
fastighetsnära insamling/ 
hemsortering som är en av 
anledningarna till den 
höjda avfallstaxan. 

Övriga 
artiklar  

   

2024-12-01 Dagens 
Nyheter  

Ökat hot mot svenskt 
dricksvatten  

Reportage från Norrvatten 
och intervjuer om det 
ökande antalet anmälda 
brott mot dricksvatten-
anläggningar. 

 


